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W ubiegłym miesiącu Burmistrz Wisły, Jan Poloczek rozmawiał na temat modernizacji
odkrytego basenu w Wiśle z przedstawicielami PZSN Start i inwestorów. Burmistrz
zapowiada, że modernizacja basenów to sprawa priorytetowa.

Podczas spotkania rozmawianona temat przyszłości wiślańskiego kąpieliska, które wymaga gruntownej
przebudowy. Omówiono kierunki i zakres ewentualnych inwestycji, jakie mogą zostać poczynione na obiekcie. - Po
tej rozmowie jestem umiarkowanym optymistą – mówi gospodarz Wisły.

Wkrótce powinno być wiadomo, co dalej z basenem, gdyż na początku października spotkać z potencjalnym
inwestorem ma się Zarząd PZSN.

– Mam nadzieję, że podczas tego spotkania jednoznacznie rozstrzygnie się, czy obie strony dojdą do
porozumienia i będą modernizować baseny. Może się jednak również okazać, że jedynym wyjściem z tej
niekorzystnej dla Wisły sytuacji, będzie oddanie terenów kąpieliska miastu. Wtedy będziemy poszukiwali
środków, by baseny zmodernizować, bo w tej chwili jest to sprawa priorytetowa – mówi Jan Poloczek.
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